

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix-Travail-Patrie

ECOLE NATIONALE SUPERIEURE DES POSTES,
DES TELECOMMUNICATIONS ET DES TECHNOLOGIES
DE L'INFORMATION ET DE LA COMMUNICATION



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace-Work-Fatherland
NATIONAL ADVANCED SCHOOL OF POSTS
TELECOMMUNICATIONS AND INFORMATION
AND COMMUNICATION TECHNOLOGIES

2370581

/SUP'PTIC/DTIC/SSS

Yaoundé, le 22 MARS 2023
Yaounde, on the

ATTESTATION DE REUSSITE ATTESTATION OF RESULTS

Le Directeur de l'Ecole Nationale Supérieure des Postes, des Télécommunications et des Technologies de l'Information et de la Communication soussigné, atteste que

The undersigned Director of the National Advanced School of Posts, Telecommunications and Information and Communication Technologies hereby certifies that:

Monsieur GUILSOU RAMADAN,

Mr

Né(e) le 02 août 1989 à N'Djamena, a subi avec succès les épreuves sanctionnant la fin de formation **des Ingénieurs des Travaux des Télécommunications à la session d'octobre 2014.**

Born on the 02nd August 1989 in N'Djamena, sat for and passed the end of training examination for Telecommunication Assistant Engineers (Bachelor of engineering), October 2014, session.

Promotion : 2010-2013
Batch:

Option : **Radiocommunication (RC)**
Major: Radiocommunication

à l'Ecole Nationale Supérieure des Postes et Télécommunications de Yaoundé.
at the National Advanced School of Posts and Telecommunications.

Moyenne : 12,09
Average

Mention : Assez Bien
Grade : Fairly Good

En foi de quoi, la présente attestation est délivrée pour servir et valoir ce que de droit.
In witness whereof this attestation is issued to serve wherever need arises.

NOTA: L'intéressé (e) devra demander à l'échanger contre le diplôme.
The concerned must apply to exchange this attestation for the certificate

BP 8950 YAOUNDE

Tél : 222 22 37 00 / 222 23 73 00

Fax : 222 23 50 05 / 222 23 79 98



Le Directeur de l'Ecole Nationale Supérieure
des Postes, des Télécommunications et des Technologies
de l'Information et de la Communication
The Director of the National Advanced School
of Posts, Telecommunications and ICT
Thelma Wabang
Telecommunications Engineer